
Evaluatie vijf jaar studiekring 

‘Waarom gaat het bij ons zo goed?’ 
Het zit in de aard van Anton Herwers om, zoals hij het zelf zegt, “alles bij te 

houden”. In zijn computer ontbreekt het dan ook niet aan bijzonderheden 

over de vijfjarige Studiekring Samen Wijs in Boxmeer. Hij maakte er een 

evaluatie van die hij aan het einde van vorig seizoen aan zijn kring 

presenteerde. 

Anton Herwers was van de 82 bijeenkomsten slechts één keer afwezig 

Het is in Studiekring Samen Wijs traditie om de laatste keer voor de zomerstop 

af te sluiten met een lunch. Met het eerste lustrum als speciale aanleiding 

presenteerde Anton die dag ook een terugblik op de 82 bijeenkomsten die sinds 

de oprichting zijn gehouden.  

Als geen ander is Anton (85) de uitgelezen persoon om de geschiedenis van de 

kring uiteen te zetten. Hij is één van de vijf deelnemers die er de eerste keer 

ook al bij waren en was in al die jaren slechts één keer niet van de partij. En 

Anton heeft nauwkeurig bijgehouden wat er in die vijf jaar allemaal in en rond 

de kring gebeurde.  

Afspraken en structuur 

Ook verdiepte hij zich in het werkzame leven van de deelnemers. De 

verscheidenheid (onderwijs, techniek, zorg en zelfstandige ondernemers) is 

volgens Anton een grote kracht. Zijn oordeel over het reilen en zeilen van de 

groep is dan ook positief. “Elke keer zijn de presentaties boeiend. Mijn 

verwachtingen zijn helemaal uitgekomen.”  



Als uitgangspunt bij de samenstelling van het overzicht stelde Anton zich de 

vraag: waarom gaat het bij ons zo goed. Het antwoord: duidelijke afspraken en 

een structuur waarvan niet wordt afgeweken. Anton: “We plannen 

onderwerpen altijd drie maanden vooruit om iedereen genoeg tijd te geven 

voor de voorbereiding van de presentaties. Verder wisselen we elk half jaar van 

voorzitter en notulist. En niemand is zonder afmelding afwezig.” 

Levensverhalen sterke kant 

Opvallend is volgens Anton dat één op de drie presentatiethema’s over 

(gezondheid)zorg ging en dat dat zeer wordt gewaardeerd. Veel geagendeerd 

waren ook actuele onderwerpen, en presentaties over geschiedenis en tuin en 

natuur. In de loop van de tijd zijn ook steeds vaker deelnemers over hun eigen 

leven gaan vertellen. Dat laatste ontwikkelt zich volgens Anton tot een sterke 

kant van de kring.  

Zelf heeft hij vier belangrijke fases uit zijn leven met de kring gedeeld. Tot nu 

toe hebben zeven van de elf deelnemers hun levensverhaal of delen daaruit 

verteld. Daarbij helpt het dat de leden zich veilig voelen. “Niets van wat wordt 

verteld gaat de kamer uit.” 

Anton sloot de terugblik af met een toetsing van de gang van zaken aan de 

folder van de bibliotheek waarmee het vijf jaar geleden allemaal begon. Bij alle 

onderdelen noteerde de kring ‘oké’. 

 

 

 


